
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 4. juni 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BK

Hvordan hænger ministerens forslag om at nedbarbere 25.800 hektar natur-

beskyttede områder rundt om i landet sammen med, at ministeren ved sin til-

træden erklærede, at natur kommer før fødevarer for ministeren, og i hvilket

omfang vurderer ministeren, at tiltaget vil øve negativ indflydelse på biodiver-

siteten i Danmark, jf. artiklen ”Eksperter om Ellemanns forslag: Forkert ret-

ning, hvis man vil naturen i Danmark” af 2. juni 2018 bragt på dr.dk?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S), Øjvind

Vilsholm (EL), Christian Poll (ALT) og Trine Torp (SF).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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